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往 Toward

飞机 Flight

地点 Destination
过夜 Overnight 1

注：以上的行程地图只供参考，
       如突发状况我们会保留更改行程的权利。
Remark : Route are subject to change
                 based on any circumstances.

海口 / 海花岛 / 三亚 / 兴隆
海南海花岛系列 HAINAN HAIHUA

ISLAND SERIES
Haikou / Haihua Island / Sanya / Xinglong

含票 Include Ticket

CHHAKHI

5
4

Days

Nights

天

晚

海口夜市 Haikou Night Market

网红打卡~海花岛 Haihua Island
千年古盐田 Ancient Salt Field
海口骑楼老街 Arcaded Street
兴隆华侨旅游城 Xinglong Overseas Chinatown
黎苗文化旅游区 Limiao Tourism Zone
亚龙湾国际玫瑰谷 Yalong Bay International Rose Valley

全程不进购物店 Zero Shopping Shop
赠送东阿百年堂阿胶固元糕
Free Donge Bainiantang Ejiao Cake
赠送直升机低空飞行体验
Free Helicopter Low-Altitude Flying Experience
南山观世音菩萨抱佛脚
Nanshan Kwan-Yin Embrace Buddha’s Feet
品尝兴隆南洋咖啡 Xinglong Nanyang Coffee Tasting
海花岛灯光秀 Haihua Island Light Show
三亚千古情歌舞秀 Sanya Eternal Love Performance

龙虾海鲜盛宴 Lobster Seafood Feast
海南椰子鸡煲 Hainan Coconut Chicken Pot
海南四大名菜 Hainan Four Famous Dishes
南山养生素宴 Nanshan Vegetarian Feast
鲜香盐焗鸡 Fresh Salty Baked Chicken
新海府味道 Xinhaifu Authentic Taste

舌尖上的海南 TASTE OF HAINAN

住宿4+5星级酒店 Stay At 4+5 Stars Hotel:
海花岛欧堡酒店 Ocean Flower Island Castle Hotel
三亚伯爵百悦酒店 San Ya Earl Park Hyatt Hotel
海口新奥斯罗克酒店 Oscar Hotel Haikou

特色安排
SPECIAL ARRANGEMENT

2

1

中国
CHINA

海口
Haikou

兴隆
Xinglong

三亚
Sanya

1海花岛
Haihua
Island

航班时间 / Flight Details: 
D1     KUL/HAK     3U 3750     1545/1900
D5     HAK/KUL     3U 3749     1035/1420
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Sanya         Xinglong         Haikou

Haikou          Haihua Island

第 1 天 出境          海口          海花岛 机上用餐

海口          海花岛第 2 天

古银瀑布: 瀑布从悬崖经壁飞泻而下，似烟如雾，犹如《西游记》神
话传说的水帘洞。
千年古盐田: 被誉为最早采用日晒的制盐场，保留完好的原始民间制
盐工序的古盐场。
出发前往海花岛。
海花岛: 由三个独立的离岸式岛屿组成，规划平面形态为盛开在海中
的三朵花，故人工岛取名为“海花岛”。海花岛有国际会议会展中心
、博物馆群、童话世界、水上乐园、海洋世界、国际购物中心、现代
酒店群、五国温泉城、华夏影视基地等28大业态。
婚礼庄园: 海花岛灯光秀惊艳全场。在流光溢彩的灯光秀中，各类建
筑穿上了“绚丽”的外衣，夜幕映衬下，酷炫的光影效果令人陶醉。

集合于国际机场，乘搭国际航班飞往海口。
海口是海南岛的省会城市，是海南岛的政治，经济，文化的中心。环境优美，缤纷的
霓虹灯与成行的椰子树是海口最具特色的景象，因而又有《椰城》之称。
海口夜市: 海口首条把占道经营与民生问题和特色旅游相结合的街道
，是海口旅游的一个亮点。

早午晚134km

134km

第 3 天
出发前往三亚市-中国最南端的城市。
108米南山海上观音(抱佛脚): 闻名全海南的镇岛之宝。一尊三体
：持莲、持箧、持珠，分别意喻清净、智慧、解脱，观世音菩萨， 寻
声救苦，普渡天下众生，您可以拜佛祈福，神游长寿谷。
黎苗文化旅游区: 景区坐落在万余槟榔林海，并置身于古木参天、藤
蔓交织的热带雨林中，槟榔谷因其两边森林层峦叠嶂，中间是一条延
绵数公里的槟榔谷地而得名。
直升飞机低空一公里飞行体验: 以360度无死角的直升机低空观光
体验，感受不一样的三亚视角，享受上帝视角的辽阔视野，俯瞰海岸
美景。(备注: 体重100公斤以上的客人不能登机)
三亚千古情歌舞秀: 以其崭新的舞台设计使整场演出突破了传统空
间与感觉的界限，让每一寸角落都满盈着演出怒放的张力，撼动着观
众的视觉与听觉神经。

早午晚海花岛          三亚

三亚          兴隆          海口第 4 天

亚龙湾国际玫瑰谷: 玫瑰谷内种植有不同品种玫瑰花，以“玫瑰之约
，浪漫三亚”为主题，五彩缤纷的玫瑰花为载体，集玫瑰种植、文化
展示、旅游休闲度假于一体。
兴隆华侨旅游城(车游): 这里群山环抱，热作葱茏，环境幽美，景色
怡人，一年四季都是春，自然条件优越。在这个中国归侨之乡，了解
东南亚华侨历史文化。

早午晚117km 187km

134km

117km 187km

海口          入境第 5 天
旅程结束，送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。
鸿运旅游期待与您再出发 ！

早/机上用餐

Haihua Island          Sanya BLDDay 3

Depart          Haikou          Haihua Island

Assemble at international airport, departure flight to Haikou.
Haikou is the capital city of Hainan Island, is the centre of political, economic and cultural in 
Hainan Island.  The beautiful environment, colourful neon light, and the line of coconut trees 
is the most significant of Haikou scene, thus known as "Coconut City".

Haikou Night Market: The first street in Haikou that combines road 
occupation management with people's livelihood issues and special 
tourism. It is a highlight of Haikou tourism.

MOBDay 1

Guyin Waterfall: The waterfall cascades down from the cli� and the 
wall, like smoke and mist, just like the water curtain cave in the myth 
and legend of "Journey to the West".
Ancient Salt Field: Known as the earliest salt field using sun drying, it 
is an ancient salt field that preserves the original folk salt-making 
process well.
Proceed to Haihua Island.
Haihua Island: It consists of three independent o�shore islands. The 
plan shape is three flowers blooming in the sea. Haihua Island has 28 
major business formats, including the International Conference and 
Exhibition Center, a museum group, a fairy tale world, a water park, an 
ocean world, an international shopping mall, a modern hotel group, a 
five-nation hot spring city, and a Chinese film and television base.
Wedding Manor: Watch the amazing Haihua Island Light Show. The 
light show make all kinds of buildings put on "gorgeous" coats, with 
the backdrop of the night, enjoy the cool of light and shadow e�ects.

BLDDay 2

BLDDay 4
Yalong Bay International Rose Valley: Rose valley home to enormous 
number of roses with the theme of ‘Beauty, Romance and Love’.
Xinglong Overseas Chinatown (Pass-By): The scenery is pleasant, it 
is spring all year round, and the natural conditions are superior. In this 
hometown of returned overseas Chinese, learn about the history and 
culture of overseas Chinese in Southeast Asia.

Proceed to Sanya, a city on the southern end of China’s Hainan Island.
108 Meter Kwan-Yin Statue On South Sea (Embrace Buddha's Feet): 
You can view the beautiful statue of Guanyin built on the sea, the 
famous landmark of Hainan Island.
Limiao Tourism Zone: Located in a sea of ten thousand betel nut 
forests with towering ancient trees and intertwined vines. The name 
came from the betel nut valley stretching for several kilometers.
Helicopter Low-Altitude 1KM Flying Experience: With a 360-degree 
helicopter low-altitude sightseeing experience, having a di�erent 
perspective of Sanya, and overlook the beautiful scenery of the coast. 
(Remarks: Guests weighing over 100KG are not allowed to board the helicopter)

Sanya Eternal Love Performance: Combines a variety of dance styles 
and music styles to interpret the historical legends of Sanya. Some-
times the soul-stirring, sometimes melodious and lyrical music 
combined with the performers' full-fledged performances to arouse 
the audience's emotions.

End of journey, return flight to home.
iO Travel hope to serve you again soon !

Haikou          Return B/MOBDay 5

186km

20231219

254km

254km


